
Protokół Nr XLIX/2018

 z sesji Rady Gminy Barciany

 z dnia  29 czerwca 2018 r.

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas otworzyła XLIX sesję
Rady Gminy Barciany. Powitała Wójta Gminy Barciany – Ryszarda Kozyrę, radcę prawnego
–  Dariusza  Bączka,  Sekretarza  Gminy  –  Annę  Tereszko,  Skarbnika  Gminy  –  Iwonę
Bepirszcz. Powitała  następnie  zaproszonych  gości:  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  w
Mołtajnach – Panią Annę Smakosz, Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Barcianach –
Panią Iwonę Turko, Prezesa Zarządu Spółki – Zakład Gospodarki Komunalnej w Barcianach
– Pana Jacka Sapela   oraz panie  sołtyski.  Powitała członków Rady Gminy Barciany i na
podstawie listy obecności stwierdziła quorum – 13 obecnych Radnych, wyjaśniając przy tym,
że radna Małgorzata Mateusiak przebywa na zwolnieniu lekarskim, natomiast radny Piotr
Drozd spóźni się. Powitała protokolantkę. W trakcie trwania pkt 4 przybył radny Piotr Drozd.

Ad 2. Powołanie sekretarza obrad.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że
kolejnym  punktem  sesji  jest  powołanie  sekretarza  obrad.  Na  sekretarza  obrad  powołała
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego.

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  stwierdziła,  że
protokoły z XLVIII sesji z dnia 24 maja 2018 r. oraz z XLVII sesji z dnia 15 czerwca br. były
wyłożone na pół godziny przed sesją. Zapytała, czy są uwagi do treści protokołów. Uwag nie
zgłoszono. Zapytała następnie, kto jest za przyjęciem protokołu z XLVIII sesji z dnia 24 maja
2018 r.  W głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 12
radnych,  głosów  przeciw  nie  było,  1  radny  wstrzymał  się  od  głosu.  Następnie
Przewodnicząca Rady zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z  XLVII sesji z dnia 15
czerwca br. W głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 12
radnych, głosów przeciw nie było, 1 radny wstrzymał się od głosu.

Ad 4. Przedstawienie porządku obrad – wnioski o zmianę porządku.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała,
że zgodnie z § 25 ust. 3 Statutu Gminy Barciany Radni otrzymali powiadomienie o sesji wraz
z materiałami 7 dni przed sesją.  Dodała, że zgodnie z § 31 Statutu Gminy można przedsta-
wiać wnioski w sprawie zmian porządku obrad. Stwierdziła, że na jej ręce wpłynął wniosek
Wójta Gminy Barciany, który przedstawiła, a następnie poddała ten wniosek pod głosowanie.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty 13 głosami za. Następnie Przewodnicząca
Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko przedstawiła porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

2. Powołanie sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołów z XLVII i XLVIII sesji Rady Gminy.

4. Przedstawienie porządku obrad sesji - wnioski o zmianę porządku.

5. Informacja Wójta Gminy o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy i działaniach między 
sesjami.
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6. Interpelacje i zapytania Radnych.

7. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na 
lata 2018-2031.

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.

9. Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na 
realizację zadania  „Przebudowa drogi powiatowej nr 1713N Barciany – Mołtajny na odcinku
Barciany – Bobrowo”.

10. Projekt uchwały w sprawie: Regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegóło-
we warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyj-
nego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagro-
dzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw.

11. Projekt uchwały w  sprawie określenia: tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć pedagogów,  psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodo-
wych, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze, a  także nauczycielom, któ-
rzy obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono stanowi-
sko kierownicze w szkołach i przedszkolu  prowadzonych przez Gminę Barciany.

12. Projekt uchwały w sprawie pozbawienia drzewa statusu pomnika przyrody na terenie 
gminy Barciany.

13. Projekt uchwały w sprawie: wynagrodzenia Wójta Gminy Barciany.

14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości dopłaty do odprowadzonych ścieków.

15. Przedstawienie projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków.

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

17. Wolne wnioski i informacje.

18. Wnioski mieszkańców.

19. Sprawy różne.

20. Zakończenie obrad.

Ad 5.  Przewodnicząca Rady Gminy –Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że
kolejnym punktem obrad jest  informacja Wójta Gminy o realizacji podjętych uchwał Rady
Gminy i działaniach między sesjami. Poprosiła o przedstawienie informacji Wójta Gminy o
pracach Wójta w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza o wykonaniu uchwał Rady.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra przedstawił informację o realizacji podjętych uchwał Rady
Gminy i pracach w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała  za
złożoną informację.

Ad  6. Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła  o
zgłaszanie interpelacji i zapytań Radnych.

Radna Agnieszka Kuczewska:

- zgłosiła wycięcie zakrzaczeń do lasu – do P. Dados w kier. Niedziałki;
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-  zgłosiła  potrzebę  utwardzenia  drogi  w  Niedziałach   tzw.  hnatówka  do  P.  Pomalejko,
uzasadniając, że jest grząski teren gdy popada deszcz.

Radny Piotr Drozd :

- drogi w Momajnach podrównać, a do P. Michalaka podsypać gruzem;

- poprawić dojazd do miejsc. Dobrzykowo na odcinku drogi powiatowej.

Radny Zbigniew Stanicki:

- poprawić murek przy restauracji  Feniks, który jest zmurszały,  uszkodzony przez wpływ
czynników atmosferycznych.

Radny Robert Gastołek:

- wycięcie zakrzaczeń przy drogach powiatowych na odcinkach: Wikrowo – Winda, Ogródki
– Pastwiska – Barciany, Rodele – Dębiany, uzasadniając że trudno jest przejechać ciężkim
sprzętem rolniczym, bo zakrzaczenia whodzą na jezdnię;

- usunięcia zakrzaczeń na drodze gminnej w Dębianach w kierunku cmentarza koło P. Toma-

siewicza,

- dokończenia realizacji jesiennego zbierania poboczy oraz kopania rowów na drodze gmin-

nej w Dębianach (tzw. kolejka) w kierunku do P. Wiśniewskich, P. Drabarz do mostu, tam

gdzie jeździ mleczarka, ponieważ droga jest mocno eksploatowana.

 Radny Roman Głód:

-  usunięcie  zakrzaczeń  na  drodze  powiatowej  Mołtajny  –  Barciany  oraz  w  kier.  Święty
Kamień, bo ciężko jest przejechać ciągnikiem.

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Ad.  7  -  8. Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas
powiedziała, że kolejnymi punktami obrad są  projekt uchwały w sprawie zmian  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2018-2031 oraz zmian w budżecie gminy na
2018 rok.  

Skarbnik  Gminy-  Iwona  Bepirszcz  powiedziała,  że   zmiany  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej wynikają ze zmian w budżecie. Omówiła następujące zmiany w budżecie:

Dochody:

-  W związku z decyzją Wojewody Warmińsko – Mazurskiego z dnia 14 czerwca 2018 r.
zwiększa się plan dochodów w rozdziale  85215 § 2010 na wyposażenie szkół w podręczniki
o kwotę 21.718,15 zł.
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- W związku z decyzją Wojewody Warmińsko – Mazurskiego z dnia 15 czerwca 2018 r.
zwiększa się  plan dochodów w rozdziale   85230 § 2030 na realizację programu „Pomoc
Państwa w zakresie dożywiania” o kwotę 98.444,00 zł.

- W związku z decyzją Wojewody Warmińsko – Mazurskiego z dnia 14 czerwca 2018 r.
zmniejsza  się  plan  dochodów  w  rozdziale   85215  §  2010  na  realizację  dodatków
energetycznych o kwotę 675,00 zł.

-  W związku z decyzją Wojewody Warmińsko – Mazurskiego z dnia 21 czerwca 2018 r.
zwiększa się plan dochodów w rozdziale  80101 § 2030 na realizację programu „Aktywna
tablica” o kwotę 28.000,00 zł.

- W związku z decyzją Wojewody Warmińsko – Mazurskiego z dnia 22 czerwca 2018 r.
zmniejsza się plan dochodów w rozdziale  85501 § 2060 a zwiększa się plan dochodów w
rozdziale  85504 § 2010 na realizację programu „Dobry start” o kwotę 205.298,00 zł.

Wydatki:

- Na wniosek Pani Kierownik GOPS w Barcianach oraz w związku z decyzjami wojewody,

- Na wniosek Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Windzie oraz w związku z decyzjami
wojewody,

- Na wniosek Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mołtajnach oraz w związku z decyzjami
wojewody ,

- W związku z decyzją wojewody w Szkole Podstawowej w Drogoszach ,

- W związku z decyzją wojewody w Szkole Podstawowej w Barcianach,

-  W  Urzędzie  Gminy  w  Barcianach  dokonuje  się  przesunięć  pomiędzy  rozdziałami  i
paragrafami.

- W związku z wnioskiem sołectwa Momajny zmienia się plan wydatków w 92195§4210
przenosząc  kwotę  100,00  zł  z  zadania  „Zagospodarowanie  terenu  przy  świetlicy  w
Momajnach”  na  zadanie  „Wywóz  nieczystości  ze  świetlicy  wiejskiej  w  Momajnach
92109§4300”,

-  W związku z wnioskiem sołectwa Gęsiki zmniejsza się plan wydatków w rozdziale 92109
§ 6050 w zadaniu Modernizacja świetlicy kwota 7.479,82 zł oraz w rozdziale 92109§4210 w
zadaniu 1.020,18 zł kwota 1.020,18 zł zwiększając plan wydatków w rozdziale 92195 § 6050
na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Koncepcja  zagospodarowania  przestrzennego
działki nr 64 we wsi Gęsiki” kwota 8 500,00 zł.

- W związku z wnioskiem sołectwa Ogródki zmniejsza się plan wydatków w rozdziale 92195
§  6050  w  zadaniu  Wykonanie  przyłącza  energetycznego  w  wiacie  kwota  2.000,00  zł
zwiększając  plan  wydatków w rozdziale  92195 §  4210 na  realizację  zadania  Urządzenie
terenów zielonych kwota 977,00 zł oraz w rozdziale 92109§4260 opłata energii elektrycznej
kwota 1.023,00 zł.
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-  W związku z  wnioskiem sołectwa Podławki  zmniejsza  się  plan  wydatków w rozdziale
75075  §  4210  w  zadaniu  Wspieranie  i  upowszechnianie  idei  samorządowej  –  Dożynki
Gminne kwota 220,00 zł, w rozdziale 92195 § 6050 w zadaniu Budowa wiaty przystankowej
w miejscowości Podławki kwota 5.000,00 zł zwiększając plan wydatków w rozdziale 60016
§ 6050 na realizację zadania Budowa postoju dla samochodów osobowych na poboczu drogi
powiatowej w pobliżu świetlicy wiejskiej w Podławkach kwota 3.000,00 zł oraz w rozdziale
92195§4300 Konserwacja kosy kwota 220,00 zł.

- W związku z wnioskiem sołectwa Skierki zmniejsza się plan wydatków w rozdziale 90015
§ 6050 w zadaniu Budowa oświetlenia przy drodze gminnej na działce nr 5/7 w miejscowości
Skierki  kwota  10.000,00  zł  zwiększając  plan  wydatków  w  rozdziale  60016  §  6050  na
realizację zadania Budowa chodnika przy drodze gminnej na działce nr 5/7 w miejscowości
Skierki  kwota 977,00 zł  oraz w rozdziale 92109§4260 opłata energii  elektrycznej  kwota
1.023,00 zł.

-  W  ramach  realizacji  funduszu  sołeckiego  sołectwa  Drogosze  przenosi  się  między
rozdziałami  kwotę  18.000,00  zł  na  realizację  zadania  Poprawa  estetyki  miejscowości
Drogosze poprzez utworzenie ścieżki edukacyjnej na działkach 25/28, 105, 106 z rozdziału
60016 na 92195.

- W ramach realizacji funduszu sołeckiego sołectwa Momajny przenosi się między §  kwotę
427,71 zł na realizację zadania Modernizacja świetlicy z § 4210 na 6050.

- W związku z awarią pieca w Szkole Podstawowej w Drogoszach tworzy się nowe zadanie
Modernizacja kuchni w Szkole Podstawowej w Drogoszach kwota 10.050,00 zł.

-  Tworzy się  nowe  zadanie  „Adaptacja  lokali  użytkowych  na  lokale  mieszkalne”  kwota
30.000,00 zł.

-  W związku ze zmianami w inwestycjach zmniejsza się plan wydatków w rozdziale 60016§
6050 Przebudowa ulic Młynowa, Mickiewicza, Kościelna i Plac Wolności w Barcianach I
etap kwota 40.050,00 zł.

Skarbnik  Gminy  przedstawiła  następnie  notatkę  służbową,  sporządzoną  przez  Dyrektora
Szkoły Podstawowej w Drogoszach – Ewę Bilską dot. zakupu pieca do kuchni w szkole.  

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie.  Zapytała,  czy są pytania w tej  kwestii.  Pytań nie  zgłoszono. Powiedziała,  że
podczas wspólnego posiedzenia komisji  były wydane opinie.  Poprosiła Przewodniczących
Komisji  o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  projektu  uchwały  w
sprawie zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2018-2031.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorz Całuch powiedział, że  6 członków
komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie zmian  Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Barciany na lata 2018-2031.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   3 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie
zmian  Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2018-2031, 1 członek
wstrzymał się od głosu.

 

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –
Eugenia  Gbur  powiedziała,  że  7 członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało   projekt
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uchwały w sprawie zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2018-
2031.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  wyjaśniła kwestię
zapytania  w sprawie  ceny pieca  do Szkoły Podstawowej  w Drogoszach.  Powiedziała,  że
intencje były zupełnie inne. Radni chcieli zapoznać się z innymi ofertami.

Skarbnik  Gminy  dodała,  że  jest  jeden  przedstawiciel  na  nasze  województwo.  Cena
katalogowa pieca 15 tys, a Pani Dyrektor wytargowała na cenę 10.500 zł.

Przewodnicząca  Rady Gminy –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas podziękowała  za
wypowiedź, odczytała  projekt uchwały w sprawie zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Barciany na lata 2018-2031, a następnie poddała go pod głosowanie. W głosowaniu
jawnym 13 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw nie było, 1
radny wstrzymał się od głosu  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

 Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko poprosiła Prze-
wodniczących Komisji  o przedstawienie  opinii  poszczególnych komisji  na temat  projektu
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorz Całuch powiedział, że  6 członków
komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na
2018 rok.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   3 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie
zmian w budżecie gminy na 2018 rok, 1 członek wstrzymał się od głosu.

   

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –
Eugenia  Gbur  powiedziała,  że   7  członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało   projekt
uchwały w sprawie zmian  w budżecie gminy na 2018 rok.

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas   
odczytała  projekt  uchwały w sprawie  zmian  w budżecie  gminy na  2018  rok,  po  czym
poddała go pod głosowanie.  W głosowaniu jawnym 13 radnych głosowało za przyjęciem
projektu  uchwały,  głosów  przeciw  nie  było,  1  radny  wstrzymał  się  od  głosu  (uchwała
stanowi załącznik do protokołu).

 

Ad 9.  Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała, 
że kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania  „Przebudowa drogi powiatowej nr 1713N 
Barciany – Mołtajny na odcinku Barciany – Bobrowo”.  Poprosiła Sekretarza Gminy o omó-
wienie tego projektu.
 
Sekretarz  Gminy –  Anna Tereszko omówiła  projekt  tej  uchwały.  W pierwszej  kolejności
poprosiła o wprowadzenie autopoprawki w tytule zadania bez zapisu „ na odcinku Barciany -
Bobrowo”.  Wyjaśniła,  że  Powiat  nie  otrzymał dofinansowania zewnętrznego na tę  drogę,
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dlatego w ramach środków własnych oraz gminnych chce wykonać część drogi na odcinku
Mołtajny – Markuzy.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie.  Zapytała,  czy  są  pytania  w  tej  kwestii.  Pytań  nie  zgłoszono.  Poprosiła
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  poszczególnych komisji  na temat tego
projektu.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorz Całuch powiedział, że 6 członków
komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania  „Przebudowa drogi powiatowej nr 1713N
Barciany – Mołtajny na odcinku Barciany – Bobrowo”.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   4 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania  „Przebudowa
drogi powiatowej nr 1713N Barciany – Mołtajny na odcinku Barciany – Bobrowo”.  

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –
Eugenia Gbur powiedziała, że 7 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania 
„Przebudowa  drogi  powiatowej  nr  1713N  Barciany  –  Mołtajny na  odcinku  Barciany  –
Bobrowo”.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko  odczytała projekt
uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację
zadania  „Przebudowa drogi powiatowej nr 1713N Barciany – Mołtajny na odcinku Barciany
–  Bobrowo”,  po  czym  poddała  go  pod  głosowanie.  W głosowaniu  jawnym  14  radnych
głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było
(uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 10. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest  projekt uchwały w sprawie: Regulaminu określającego wy-
sokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę
lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania in-
nych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obli-
czania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. Poprosi-
ła Sekretarza Gminy o omówienie tego  projektu uchwały.

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko powiedziała, że nastąpił szereg zmian w oświacie, dlatego 
też należy dostosować przepisy lokalne. Poprosiła w pierwszej kolejności o uwzględnienie 
autopoprawki w rozdziale III § 9 dot. dodatku funkcyjnego o następującej treści:
Wysokość  dodatku  funkcyjnego  nauczyciela,  któremu  powierzono  wychowawstwo  klasy,
przedstawia się następująco:
1) wychowawstwo klasy w szkole podstawowej oraz klasach gimnazjalnych, liczących do 17
uczniów – 90,00 zł;
2)  wychowawstwo  klasy  w  szkole  podstawowej  oraz  klasach  gimnazjalnych,  liczących
powyżej 17 uczniów – 120 zł;
3) wychowawstwo w przedszkolu i oddziale przedszkolnym – 110,00 zł;
4) stanowisko doradcy metodycznego – 200,00 zł.
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Powiedziała, że regulamin został dostosowany do nowych zapisów Karty Nauczyciela i okre-
śla wysokości stawek i dodatków. Powiedziała następnie, że projekt uchwały został zaopinio-
wany przez związki zawodowe.  

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko  podziękowała za omówienie.
Zapytała, czy są pytania w tej  kwestii.  Pytań nie zgłoszono. Poprosiła Przewodniczących
Komisji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat tego projektu.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   4 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie:
Regulaminu  określającego  wysokość  stawek  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania
nauczycielom dodatków:  za wysługę lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego,  za  warunki  pracy
oraz wysokość i  warunki  wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze
stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe
i godziny doraźnych zastępstw.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –
Eugenia Gbur powiedziała, że 6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w  sprawie:   Regulaminu  określającego  wysokość  stawek  oraz  szczegółowe  warunki
przyznawania  nauczycielom dodatków:  za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego,  za
warunki  pracy  oraz  wysokość  i  warunki  wypłacania  innych  składników  wynagrodzenia
wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorz Całuch powiedział, że 5 członków
komisji  pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie:  Regulaminu określającego
wysokość  stawek  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków:  za
wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego,  za  warunki  pracy  oraz  wysokość  i  warunki
wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy
sposób  obliczania  wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych
zastępstw.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko  odczytała projekt
uchwały w sprawie: Regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki
przyznawania  nauczycielom dodatków:  za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego,  za
warunki  pracy  oraz  wysokość  i  warunki  wypłacania  innych  składników  wynagrodzenia
wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, po czym poddała go pod głosowanie. W
głosowaniu jawnym 14 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i
wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 11. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały w  sprawie określenia: tygodniowego obo-
wiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów,  psychologów, logopedów, terapeutów peda-
gogicznych, doradców zawodowych, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obo-
wiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierowni-
cze, a  także nauczycielom, którzy obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie nauczyciela,
któremu powierzono stanowisko kierownicze w szkołach i przedszkolu  prowadzonych przez
Gminę Barciany. Także poprosiła Sekretarza Gminy o omówienie tego  projektu uchwały.
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Sekretarz  Gminy  –  Anna  Tereszko  powiedziała,  że  projekt  tej  uchwały  także  został
uzgodniony  z  dyrektorami  szkół  i  zaopiniowany  przez  związku  zawodowe.  Omówiła
następnie  zapisy projektu.  Powiedziała,  że tygodniowy obowiązkowy wymiar  godzin  jest
ustalany dla stanowisk, które nie są dookreślone w Karcie Nauczyciela.  

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko  podziękowała za omówienie.
Podzieliła się informacją, ponieważ na wczorajszym wspólnym posiedzeniu była burzliwa
dyskusja w tym temacie. Powiedziała, że w gminach miejskich dyrektorzy szkół z oddziałami
mają 4 godziny tygodniowo, ale także posiłkują się wsparciem wicedyrektorów. Dodała, że
godziny uzupełniają  zajęciami  świetlicowymi.   Zapytała  następnie,  czy  są  pytania  w  tej
kwestii. Pytań nie zgłoszono. Poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii
poszczególnych komisji na temat tego projektu.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   4 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie:
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów,  psychologów, logopedów,
terapeutów  pedagogicznych,  doradców  zawodowych,  zasad  udzielania  i  rozmiaru  zniżek
tygodniowego,  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycielom,  którym  powierzono
stanowisko  kierownicze,  a  także  nauczycielom,  którzy  obowiązki  kierownicze  pełnią  w
zastępstwie  nauczyciela,  któremu  powierzono  stanowisko  kierownicze  w  szkołach  i
przedszkolu  prowadzonych przez Gminę Barciany.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –
Eugenia Gbur powiedziała, że 6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w  sprawie:   tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  pedagogów, 
psychologów,  logopedów,  terapeutów  pedagogicznych,  doradców  zawodowych,  zasad
udzielania  i  rozmiaru  zniżek  tygodniowego,  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze,  a  także nauczycielom, którzy
obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono stanowisko
kierownicze w szkołach i przedszkolu  prowadzonych przez Gminę Barciany.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorz Całuch powiedział, że 5 członków
komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie:  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów,  psychologów, logopedów, terapeutów
pedagogicznych, doradców zawodowych, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego,
obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycielom,  którym  powierzono  stanowisko
kierownicze,  a  także  nauczycielom,  którzy  obowiązki  kierownicze  pełnią  w  zastępstwie
nauczyciela,  któremu  powierzono  stanowisko  kierownicze  w  szkołach  i  przedszkolu 
prowadzonych przez Gminę Barciany.

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  poprosiła
Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  –  Wiesława  Gajdowskiego  o  odczytanie  projekt
uchwały  w  sprawie:   tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  pedagogów, 
psychologów,  logopedów,  terapeutów  pedagogicznych,  doradców  zawodowych,  zasad
udzielania  i  rozmiaru  zniżek  tygodniowego,  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze,  a  także nauczycielom, którzy
obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono stanowisko
kierownicze w szkołach i przedszkolu  prowadzonych przez Gminę Barciany.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego odczytał projekt uchwały  w
sprawie:   tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów,  psychologów,
logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, zasad udzielania i rozmiaru
zniżek  tygodniowego,  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycielom,  którym
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powierzono stanowisko kierownicze, a  także nauczycielom, którzy obowiązki kierownicze
pełnią w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono stanowisko kierownicze w szkołach i
przedszkolu  prowadzonych przez Gminę Barciany.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko podziękowała za odczytanie
tego projektu  uchwały,  po  czym poddała  go pod głosowanie.  W głosowaniu  jawnym 14
radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących się nie
było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 12. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała, 
że kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie pozbawienia drzewa statusu po-
mnika przyrody na terenie gminy Barciany. Poprosiła o omówienie tego projektu uchwały in-
spektora Cezarego Łotysa, który przybył na obrady sesji.

Pan Cezary Łotys - inspektor w Referacie Rolnictwa, Gospodarki  Komunalnej i Inwestycji
w Urzędzie  Gminy w Barcianach  powiedział, że  Zarząd Dróg Powiatowych w Kętrzynie
złożył  wniosek  o  wydanie  zezwolenia  na  usunięcie  drzewa  gat.  dąb  bezszypułkowy  o
obwodzie  pnia  254  cm   wchodzącego   w  skład  śródpolnej  dwustronnej,  jednorzędowej
zwartej  alei  przy  drodze  1725  N   na  odcinku  Barciany  –  Srokowo,  dz.  nr  169  obręb
Suchawa ; lokalizacja (km) : 3+520 L z Barcian do Srokowa. Aleja została objęta ochroną na
podstawie rozporządzenia Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 22 kwietnia 2009r. W
przypadku wskazanego  drzewa zniesienie formy ochrony przyrody następuje z uwagi na
konieczność zapewnienia bezpieczeństwa powszechnego.  

Wyjaśnił,  że  wymienione  w  opiniowanym  projekcie  uchwały  drzewo  gat.  dąb
bezszypułkowy o  obwodzie  pnia  254  cm,  jest  w  złym stanie  techniczno-zdrowotnym,  u
nasady pnia ubytek próchniczy wgłębny, a także widoczne pęknięcie  wzdłuż pnia drzewa.
Drzewo pochyla się w kierunku zabudowań co może doprowadzić do wywrotu (odległość
drzewa  od zabudowań to ok. 10 m ). Stanowi zagrożenie dla  bezpieczeństwa ludzi i mienia
w istniejących obiektach budowalnych a także użytkownikom drogi.  

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko  podziękowała za omówienie.
Zapytała, czy są pytania w tej  kwestii.  Pytań nie zgłoszono. Poprosiła Przewodniczących
Komisji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat tego projektu.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –
Eugenia Gbur powiedziała, że 6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w sprawie pozbawienia drzewa statusu pomnika przyrody na terenie gminy Barciany.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   4 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w  sprawie
pozbawienia drzewa statusu pomnika przyrody na terenie gminy Barciany.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorz Całuch powiedział, że 6 członków
komisji  pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w  sprawie pozbawienia drzewa statusu
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pomnika przyrody na terenie gminy Barciany.

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  poprosiła
Wiceprzewodniczącego  Rady Gminy –  Adama Prokopa o  odczytanie  projekt  uchwały  w
sprawie pozbawienia drzewa statusu pomnika przyrody na terenie gminy Barciany.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy –  Adam Prokop  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie
pozbawienia drzewa statusu pomnika przyrody na terenie gminy Barciany.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko podziękowała za odczytanie
tego projektu  uchwały,  po  czym poddała  go pod głosowanie.  W głosowaniu  jawnym 14
radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących się nie
było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 13. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie: wynagrodzenia Wójta Gminy
Barciany.  Poinformowała,  że  podczas  wczorajszego  wspólnego  posiedzenia  komisji  była
obecna Sekretarz Gminy, która omawiała tę kwestię. Dodała, że niniejszy projekt uchwały
wynika z obowiązku prawnego.

Następnie głos zabrał radca prawny – Dariusz Bączek, który poinformował o tym, że uchwa-
ła wejdzie w życie od 1 lipca.  Przedstawił przepisy obowiązujące w tym zakresie. Jeżeli
Nadzór Wojewody uzna, że uchwała ma obowiązywać od 1 lipca , to Przewodnicząca Rady
jako   osoba wykonująca względem Wójta Gminy obowiązki z zakresu prawa pracy, będzie
musiała wypowiedzieć Wójtowi Gminy warunki wynagrodzenia i po upływie okresu 3- mie-
sięcznego  wypowiedzenia, wynagrodzenie nowe wejdzie w życie.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas podziękowała radcy
prawnemu za omówienie. Przedstawiła następnie proponowane stawki wynagrodzenia.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski powiedział, że nie ma się nad czym
zastanawiać i dostosować się do obowiązujących przepisów.

Przewodnicząca  Rady  Gminy –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  podziękowała  za
wypowiedzi.  Zapytała,  czy  są  pytania  w  tej  kwestii.  Pytań  nie  zgłoszono.  Poprosiła
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii  poszczególnych komisji  na temat tego
projektu.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorz Całuch powiedział, że 5 członków
komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy
Barciany.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   4 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie
wynagrodzenia Wójta Gminy Barciany.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –
Eugenia Gbur powiedziała, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w sprawie  wynagrodzenia Wójta Gminy Barciany, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko  odczytała projekt
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uchwały  w  sprawie:  wynagrodzenia  Wójta  Gminy  Barciany,  po  czym  poddał  go  pod
głosowanie.  W głosowaniu jawnym 14 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały,
głosów przeciw i wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 14 – 15 . Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powie-
działa, że kolejnymi punktami obrad są: projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości do-
płaty do odprowadzonych ścieków oraz przedstawienie projektu Regulaminu dostarczania
wody i odprowadzania ścieków. Poprosiła Prezesa Zarządu Spółki o zabranie głosu.

Prezes Zarządu Spółki Zakład Gospodarki Komunalnej w Barcianach – Pan Jacek Sapela po-
wiedział, że wspomniane dwie kwestie łączą się ze względu na zmiany w ustawie o zbioro-
wym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków, która weszła w życie 12
grudnia 2017 r., czyli po tym czasie, gdy Rada Gminy ustaliła stawki dopłat. W art. 8 ustawy
o zmianie ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków,
przedsiębiorstwo zostało zobowiązane do złożenia nowych taryf  do organu Wody Polskie.
Przedsiębiorstwo zostało zobowiązane do złożenia wniosku o taryfy do 12.03.2018r. i tak zo-
stało zrobione.  Powiedział także, że w tej ustawie jest zapis, że w terminie 6 miesięcy od
dnia wejścia w życie niniejszej ustawy przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne opraco-
wują i przedstawiają radom gmin projekty regulaminów dostarczania wody i odprowadzania
ścieków. Dodał, że art. 19 mówi o tym, jakie zapisy regulamin powinien zawierać. Powie-
dział, że stawki na wodę i ścieki są zatwierdzone przez Wody Polskie na 3 lata. Wnioskowali
o takie  same stawki.  Woda pozostała  na tym samym poziomie,  natomiast  z kalkulacji  za
2017r. wyszło, że cena ścieków wychodzi niższa niż za 2016 r. co dało stawkę 6,77 zł netto
za 1 m, czyli o 0,32 zł netto mniej niż w 2017 r. Dlatego propozycja obniżenia wysokość do-
płaty z Gminy. Stawka wody i ścieków dla mieszkańców pozostanie na tym samym pozio-
mie. Dodał w kwestii Regulaminu, że Rada Gminy przekazuje ten Regulamin do Wód Pol-
skich celem zaopiniowania.  Powiedział, że Regulamin został sporządzony zgodnie z art. 19
ww. ustawy i zawiera wszystkie wytyczne, które były w ustawie zawarte.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas podziękowała Preze-
sowi Spółki za omówienie. Zapytała, czy są pytania w tej kwestii projektu uchwały w spra-
wie ustalenia wysokości dopłaty do odprowadzonych ścieków. Pytań nie zgłoszono. Poprosi-
ła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat tego
projektu.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorz Całuch powiedział, że 6 członków
komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości dopłaty do
odprowadzonych ścieków.

 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   4 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt  uchwały w sprawie
ustalenia wysokości dopłaty do odprowadzonych ścieków.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –
Eugenia Gbur powiedziała, że 7 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w sprawie ustalenia wysokości dopłaty do odprowadzonych ścieków.

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  poprosiła
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego o odczytanie tego projektu
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uchwały.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  odczytał  projektu  uchwały  w
sprawie ustalenia wysokości dopłaty do odprowadzonych ścieków.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko podziękowała za odczytanie,
a następnie poddała go pod głosowanie.  W głosowaniu jawnym 14 radnych głosowało za
przyjęciem projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i  wstrzymujących  się  nie  było   (uchwała
stanowi załącznik do protokołu).

Ad 16.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Przewodnicząca  Rady Gminy –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas  poprosiła  Wójta
Gminy – Ryszarda Kozyra  o udzielenie odpowiedzi na interpelacje.

Wójt   Gminy  –  Ryszard  Kozyra   udzielił  odpowiedzi  na  interpelacje  radnej  Agnieszki
Kuczewskiej w sprawie:

-  wycięcia  zakrzaczeń  do  lasu  –  do  P.  Dados  w  kier.  Niedziałki  –  odpowiedział,  że
interpelację przekaże do ZUDZiGM;

-  utwardzenia  drogi  w Niedziałach   tzw.  hnatówka  do P.  Pomalejko  –  odpowiedział,  że
interpelację przekaże do ZUDZiGM.

Wójt  Gminy – Ryszard Kozyra  udzielił następnie odpowiedzi na interpelacje radnego Piotra
Drozda w sprawie:

- drogi w Momajnach – odpowiedział, że interpelację przekaże do ZUDZiGM;

- poprawić dojazd do miejsc. Dobrzykowo na odcinku drogi powiatowej- - odpowiedział, że
interpelację przekaże do Zarządu Dróg Powiatowych w Kętrzynie.

Wójt   Gminy –  Ryszard  Kozyra   udzielił  następnie  odpowiedzi  na  interpelacje radnego
Zbigniewa  Stanickiego  w  sprawie   murku  przy  restauracji  Feniks.  Poinformował,  że
interpelacja zostanie skierowana do Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Barcianach.

Wójt   Gminy  –  Ryszard  Kozyra  na  interpelacje  radnego  Roberta  Gastołka  w  sprawie
wycięcia zakrzaczeń przy drogach powiatowych odpowiedział,  że przekaże je do Zarządu
Dróg Powiatowych w Kętrzynie.

Na  interpelacje  dotyczące   usunięcia  zakrzaczeń  na  drodze  gminnej  w  Dębianach   oraz
dokończenia realizacji jesiennego zbierania poboczy oraz kopania rowów na drodze gminnej
w Dębianach (tzw. kolejka)  Wójt Gminy odpowiedział, że przekaże je do ZUDZiGM.

Następnie  Wójt  Gminy  udzielił  odpowiedzi  na  interpelację  radnego  Romana  Głoda  w
sprawie   usunięcia  zakrzaczeń  na  drodze  powiatowej  Mołtajny  –  Barciany oraz  w  kier.
Święty  Kamień  poinformował,  że  interpelacja  zostanie  przekazana  do  Zarządu  Dróg
Powiatowych w Kętrzynie.
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Głos zabrał Prezes Spółki Jacek Sapela, który poinformował, że spółka jest w trakcie realiza-
cji umowy – wycinki zakrzaczeń na drogach powiatowych i akurat w tej umowie jest cała
ujęta droga Rodele – Dębiany oraz droga Wikrowo – Jankowice z terenu Gminy Barciany.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas  podziękowała
Sekretarzowi Gminy   za udzielenie odpowiedzi na interpelacje.

 Ad 17. Wolne wnioski i informacje.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie
wolnych wniosków i informacji.

Głos zabrał radny Piotr Drozd – Zastępca Przewodniczącej Komisji Samorządu, Porządku
Publicznego i Ochrony Środowiska i  złożył informację o posiedzeniu Komisji, której prze-
wodniczył  w dniu  26 czerwca, a tematem spotkania był nadzór nad urządzeniami melioracji
wodnych szczegółowych (problem z zalewaniem pól,  dróg), a także bieżące utrzymanie i
konserwacja rzek. W spotkaniu wzięli udział  przedstawiciele Państwowego Gospodarstwa
Wodnego Wody Polskie Zarząd Zlewni w Olsztynie:  Szypulski Zdzisław – kierownik NW
Kętrzyn, Dowgiałło Jarosław z NW Mrągowo oraz Krzysztof Krupowicz z ZZ Olsztyn. Li-
czył na konkretne rozmowy, a przedstawiciele stwierdzili, ze nie mają funduszy – jedynie na
bieżącą konserwację i to w zakresie mniejszym niż w ubiegłych latach. Rozmawiano o zale-
waniu dróg gminnych i powiatowych, Odpowiedziano, ze jest 3 pracowników w Kętrzynie,
nie mają samochodu. Jednostka dopiero się tworzy.
 
Przewodnicząca  Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata  Kłaczko – Dyjas  podziękowała  za
przedstawioną informację. Poprosiła następnie Sekretarza Gminy o przedstawienie wyników
egzaminu gimnazjalnego w placówkach oświatowych.

Sekretarz  Gminy  –  Anna  Tereszko  przedstawiła  informacje-  wyniki  z  egzaminu
gimnazjalnego ( informacja stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząca  Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata  Kłaczko – Dyjas  podziękowała  za
przedstawiona informację.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra zabrał głos i poinformował, że przez współpracy z Komendą
Wojewódzką  Policji  przejmujemy  pojazdy  policyjne-  nieodpłatnie.  Uzasadnił,  że  jest  to
niewielki koszt naprawy.

Więcej wolnych wniosków i informacji nie zgłoszono.

Ad 18. Wnioski mieszkańców.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie
wniosków mieszkańców.

Wniosków mieszkańców nie zgłoszono.

Ad 19. Sprawy różne.
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Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie
spraw różnych.

Radna Jolanta  Koryga  podziękowała  dla  Pana Prezesa  Spółki  za  pomoc w odkrzaczaniu
terenu w Drogoszach.

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do Wójta Gminy o pomoc pracowników Referatu
Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  w  zakresie  interpretacji  projektu  uchwały  Sejmiku
Województwa w sprawie uzgodnienia tego projektu w zakresie dot.  obszaru chronionego
krajobrazu doliny rzeki Guber.

Wójt  Gminy  –  Ryszard  Kozyra  odpowiedział,  że  przekaże  do  Kierownikowi  Referatu
Sylwestrowi Wrona , aby przygotował informację w tym zakresie.

Głos zabrał radny Piotr Drozd, który poprosił o przekazanie  podziękowań dla Zarządu Dróg
Powiatowych w Kętrzynie  za  solidne  obkoszenie  drogi  powiatowej  Nr  1398N.   Zaprosił
także zebranych na festyn sołecki w Silginach 14 lipca br.

Więcej spraw różnych nie zgłoszono.

Ad 20. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas,  w  związku  z
wyczerpaniem porządku obrad XLIX sesji Rady Gminy, zamknęła jej posiedzenie o godz.
15.15, dziękując wszystkim za udział.

                     
   Przewodnicząca Rady Gminy Barciany

                                    Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas

Protokolant:
Emilia Aneta Żelichowska
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